

Title (en)

Device for assembling and disassembling a work implement on a mobile tool carrier

Title (de)

Vorrichtung zum Montieren und Demontieren eines Arbeitsgerätes an einem fahrbaren Geräteträger

Title (fr)

Dispositif pour monter et démonter un outil de travail sur un porteur d'outils mobile

Publication

**EP 1148178 A2 20011024 (DE)**

Application

**EP 01100541 A 20010110**

Priority

DE 20005995 U 20000404

Abstract (en)

The device (1) is designed so as to form a connection between the tool (5) and the excavator and has at least one shaft (3) about which it can tilt. The shaft is in the form of a drive shaft and the device can be tilted in both directions by up to 360 degrees. The device has a disc (4) and the disc has at least one hook-shaped projection (10).

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung (1) zum Montieren und Demontieren eines Arbeitsgerätes (6) an einem fahrbaren Geräteträger (5), wobei die Vorrichtung als eine, eine kraftschlüssige Verbindung mit dem Arbeitsgerät bildende Vorrichtung ausgebildet ist. Die Vorrichtung weist wenigstens eine Welle (3) auf und ist als eine um die Achse der wenigstens einen Welle schwenkbaren Vorrichtung ausgebildet (Fig. 2). <IMAGE>

IPC 1-7

**E02F 3/36**

IPC 8 full level

**E02F 3/36** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E02F 3/3604** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)

**DE 20005995 U1 20000621**; EP 1148178 A2 20011024; EP 1148178 A3 20021016

DOCDB simple family (application)

**DE 20005995 U 20000404**; EP 01100541 A 20010110